
REPUBLIKA HRVATSKA    
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 7. veljače 2013. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 09-13 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 6. veljače 2013.  
 

Započeto u 10.00 
 
 
PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Ernest Strika, Damir Hajduk, Vesna Roller, Ljubomir Stefanović, 

Marija Udiljak i Duško Zimonja 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Anja Jelavić, Nives Zvonarić i Matija Zeko 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Ovjera zapisnika 07-12 sjednice Vijeća 
2. Izvršenje zaključaka 
3. Utvrđivanje formalnih uvjeta ponude na Javni natječaj broj 07/12 za davanje koncesija 

za obavljanje djelatnosti radija – Radio Kaj d.o.o. 
4. Prijedlog izvješća Pravobraniteljici za djecu o poduzetim mjerama za zaštitu prava i 

interesa djece u 2012. godini 
5. Prijedlog izmjena natječajne dokumentacije 
6. Prijedlog Odluka 

a) Vrijednosno usklađivanje potraživanja 
b) Otpis potraživanja 

7. TV Studio 7 d.o.o. – Zdrava TV – zahtjev za davanje dopuštenja temeljem članka 79. 
ZEM-a 

8. Razno 
 

Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  
 

Ad. 1. 
Ovjeren je zapisnik 07-13 sjednice Vijeća. 
 
Ad. 2. 
Vijeće je obaviješteno kako su svi zaključci 07-13 sjednice Vijeća izvršeni. 
 
Ad. 3. 
Stručna služba izvijestila je Vijeće kako je utvrđeno da je dostavljena jedna ponuda na javni 
natječaj 07/12 za davanje koncesija za obavljanje djelatnosti radija, ponuda trgovačkog društva 
Radio Kaj d.o.o. koja udovoljava formalnim uvjetima javnog natječaja. 
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Vijeće je obavijest primilo na znanje. 
 
 
Ad. 4. 
Predstavljen je prijedlog izvješća Pravobraniteljici za djecu o poduzetim mjerama za zaštitu prava 
i interesa djece u 2012. godini. 
Članovi Vijeća iznijeli su svoje prijedloge za dopune i izmjene izvješća. 
Stručna služba će dopuniti izvješće sukladno iznesenim dopunama i izmjenama te zatim isto 
uputiti svim članovima Vijeća. 
 
 
Ad. 5. 
Vijeću su predstavljene izmjene natječajne dokumentacije za sastavljanje ponuda na javni 
natječaj za davanje koncesija za pružanje medijske usluge televizije i radija. 
Izmjene se prihvaćaju uz napomenu da se u natječajnu dokumentaciju uvede označavanje razlika 
u uvjetima za nakladnike radija i televizije. 
Odlučeno je: 
Prihvaćaju se izmjene natječajne dokumentacije za sastavljanje ponuda na javni natječaj za 
davanje koncesija za pružanje medijske usluge televizije i radija. 
 
 
Ad. 6. 
a) 
Odlučeno je: 
Vrijednosno se usklađuju potraživanja za prihode po posebnim propisima na dan 31. prosinca 
2012. godine na način da se potraživanja iskazana na računima 16312 vrijednosno usklađuju u 
iznosu od 243.802,17 kuna. 
 
b) 
Odlučeno je: 
Obveze iskazane na računu 19111 prema nakladniku Radio 101 d.o.o. otpisuje se u iznosu od 
158.798,37 kuna. 
 
 
Ad. 7. 
Odlučeno je: 
Daje se trgovačkom društvu TV STUDIO 7 d.o.o., Berislavićeva 21, ZAGREB, OIB: 82842367373, 
dopuštenje za satelitski, internetski, kabelski prijenos i druge dopuštene oblike prijenosa 
audiovizualnog programa za programski kanal ZDRAVA TELEVIZIJA 7. 
Dopuštenje se izdaje na razdoblje od deset godina. 
 
 
Ad. 8. 
Predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak obavijestio je članove Vijeća o inicijativi HAVC-a za suradnju u 
obliku osnivanja stručnog povjerenstva. Kao članovi stručnog povjerenstva od strane Vijeća 
biraju se Damir Hajduk i Duško Zimonja. 
Ukoliko bude potrebno članovi stručnog povjerenstva imenovani od strane Vijeća mogu se 
promijeniti. 
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Postavljen je upit o emitiranju programa nakladnika CENTAR SEDAM d.o.o. – Free for radio. Od 
HAKOM-a će se zatražiti informacija da li nakladnik emitira program sukladno tehničkim 
parametrima. 
 
Stupit će se u kontakt sa radnom skupinom Ministarstva kulture za izmjenu i dopunu Zakona o 
elektroničkim medijima zbog rasprave o statusu proizvođača neprofitnog sadržaja. 
 
Vijeće je donijelo zaključak kako je stručna služba ovlaštena samostalno zatražiti dopunu 
dokumentacije za pravdanje sredstava Fonda ukoliko se to pokaže potrebnim. 
 
Članovi Vijeća verificirali su odgovore na pitanja postavljena u svezi pravdanja Fonda i prijave na 
natječaj za Fond 01/13. 
 
Od članova Vijeća će se prikupiti primjedbe na korištenje pressclipinga te će s stupiti u kontakt sa 
pružateljem usluge kako bi se nedostatci otklonili. 
 
 

Dovršeno u 13.20 
 
 
Zapisnik sastavio        Predsjednik Vijeća 
 
Matija Zeko         Zdenko Ljevak  
 


